
Kedves Hallgatótársaim!  

 

Mészáros Zoltán Bence vagyok, másodéves államtudományi szakos hallgató és ez 
évben szeretnék indulni a HÖK választásokon. Szolnok környékéről, 
Rákóczifalváról jöttem, igazi vidéki vagyok. Kezdetek óta szerettem volna a 
Hallgatói Önkormányzat tagja lenni, azonban most éreztem idejét, hogy pályázzak. 
Számomra egy jó kihívást jelent, hogy segíthessem a hallgatói életet, és szeretem a 
kihívásokat! Lehetőségem volt a mentorprogramban részt venni, ahol kicsit jobban 
beleláthattam egy HÖK-ös életébe, valamint többüket is megismerhettem, ami 
megadta a kellő löketet. Bízom benne, hogy megtapasztalhatom saját bőrömön is, 
hogy milyen ez az élet! Remélem megnyerem támogatásotokat és a jövőben 
megkezdhetem munkásságomat értetek! 

   

Látván, hogy milyen egy összetartó és jókedélyű a csapat, egyszerűen éreztem, hogy 
odahúz a szívem, tudtam, hogy én ezt szeretném csinálni. Mint már korábban azt 
leírtam, szeretem a kihívásokat és mivel nagy az igazságérzetem, szeretném, hogy 
mindenképpen a hallgatói vélemény és érdek érvényesüljön. Lendületesnek és 
találékonynak is merem mondani magam, bízom benne, hogy hasznos részét 
képezném a csapatnak. 

 

Célom, hogy a hallgatóknak nagyobb teret adjak egyes döntések esetében, ezzel az 
egész szervezetet egy kicsit hallgatóbarátabbá téve, hiszen nem véletlen képviseli a 
HÖK a hallgatóságot. A bulik témáját szeretném, ha mindig ti döntenétek el, nem 
pedig mi, így sokkal otthonosabban érezhetnétek magatokat a rendezvényeken. 
Mindezt én szeretném úgy kivitelezni, hogy havonta egy alkalommal nyílt ülést 
tartanánk, ahol kérdezhetnétek, vagy pedig javaslatokat tehetnétek. Elmondhatom 
magamról, hogy egy éve a Kollégiumi Bizottság tagja vagyok, éppen ezért átlátom, 
hogy miken lehetne még javítani. Tudom, hogy a kollégisták élete könnyen 
unalmassá tud válni, hiszen a kényelem visszahúz mindenkit a szobájába, éppen 
ezért szeretnék nagyobb hangsúlyt fektetni a közös programokra, hogy ezzel egy a 
mostaninál is összetartóbb, barátságosabb légkör alakulhasson ki köztetek. Egy 
fontos probléma szokta szúrni a mindennapokban a szememet, mégpedig az, hogy a 
használt olajat a kollégisták nem igazán tudják hova elhelyezni, mely végül 
lehetséges, hogy a lefolyóban köt ki, amit mindannyian tudunk, hogy nem túl 



környezetkímélő. Célom, hogy ezt egy a földszinten elhelyezett olajgyűjtővel 
oldjam meg, ezzel könnyítve az itt lakók életét. 

Ígérgetni természetesen a levegőbe lehet, de én hiszem, hogy ha megválasztotok 
engem, akkor mindezen próbálkozásaim valósággá válhatnak. Ha szimpatikusnak 
tartod a programom és bemutatkozásom, kérlek segítsd egy szavazattal a HÖK-ös 
pályafutásom! 

 

Előre is köszönöm a lehetőséget! 

 

 

 

 

 

  

 

 

  

 


